
1 

 

 SKRAĆENI ZAPISNIK SA 16. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 15. lipnja (četvrtak) 2023. godine, s početkom u 18:03 sati, u gradskoj 

vijećnici Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Luca Tvrdeić Tomić. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano Kapor, 

Vinka Lozica, Andrija Fabris, Ante Milat,  Ivan Šale, Marko Skokandić i Kristo Cebalo. 

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Petra Fabijanović, pročelnica UO za 

opće poslove i mjesnu samoupravu, Željka Marunović, pročelnica UO za upravljanje Gradskom 

imovinom, gospodarstvo i turizam, Bernarda Tomić, pročelnica UO za proračun i financije, 

Vedran Božanić, pročelnik UO za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, komunalno 

gospodarstvo i promet, Ana Štimac, pročelnica UO za društvene djelatnosti i Luca Tvrdeić 

Tomić, viša stručna suradnica za javnu nabavu, opće i administrativne poslove. 

 

Utvrđen je (početni) kvorum od 11 vijećnika.  

 

Od početka nisu nazočili vijećnici: Marin Laus i Darko Tarle. 

 

AKTUALNI SAT 

 

Tonči Žuvela navodi da je nedavno održana godišnja skupština NPKLM vodovoda. Obzirom 

da je Grad Korčula pojedinačno najveći vlasnik, zanima ga je li skupština održana i ima li 

nekakvih vijesti ili odluka koje bi se ticale građana Korčule i Grada Korčule. 

 

Gradonačelnica navodi da se skupština održala i što se tiče važnijih tema, imali su Izvješće o 

poslovanju; Vodovod je poslovao s dobitkom u 2022. godini na temelju povećanja cijene vode 

koju je ona dosta kritizirala. Nije se smjelo dozvolit da firma upadne u problem, ali kasnije se 

izregulirala cijena vode, odnosno zajamčila se. Bilo je jako puno prodaje vode, dijelom i zbog 

gradnje mosta. Uglavnom taj se dobitak iskoristio za pokrivanje gubitaka iz proteklih godina. 

U raspravi je istaknula važnost ulaganja u obnovljive izvore energije, koji bi ima omogućili 

potencijal za smanjenje cijene vode jer je ogroman dio jedinične cijene vode vezan uz visoku 

cijenu električne energije za koju su puno puta utvrdili da se veliki dio električne energije 

potroši na vodu koja se kasnije izgubi. Zadovoljna je sa Izvješćem o sanaciji gubitaka, ali nije 

zadovoljna s dinamikom izgradnje solarne elektrane koja se planira. Smatra da na tome treba 

inzistirati jer bi se smanjila potrošnja struje za trećinu, a potencijalno bi se struja mogla i 

proizvoditi npr. kad je manja potrošnja, za pumpanje vode. Ono što je za Grad Korčulu 

negativno, a što će se vrlo vjerojatno dogoditi, a vezano za zakone o isporučiteljima vodnih 

usluga, udio Grada Korčule u NPKLM-u će se smanjivati, a porasti će udjeli onih koje prime u 

svoje područje. Obzirom da će se imovina koju donese npr. Grad Ston pretvoriti u njihove 

udjele, a to će rezultirati sa smanjenjem udjela Grada Korčule. I to je definitivno tema za 

raspravu. Dakle, sve ono što je Grad Korčula svih ovih godina unio u NPKLM, ušlo je u 
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temeljni kapital, a ne u udjele, a sve ono što donese Orebić, Ston i svi oni koji će postat ono što 

je Grad Korčula danas, reflektirat će se na njihove udjele. To je ono o čemu se pričalo kao i o 

natječaju za direktora. Vidjela je da se o tome već raspravljalo i da se u pojedinim općinama 

trljaju ruke. Grad Korčula će izgubiti taj jedan broj koji ima danas i to je nešto o čemu se može 

razgovarat. Kao i prenošenju odvodnje NPKLM-u, tako da i ta imovina utječe na udio.  

Tonči Žuvela navodi da je odgovor jasan, ali da nije zadovoljan s time što je čuo. Čini mu se 

da Grad Korčula uvijek nastrada u tim pregovorima s NPKLM-om i misli da bi tu trebali biti 

malo čvršći.  

 

Ivana Filippi upućuje pitanje gradonačelnici i navodi da nakon Odluke Vlade da se izmjenama 

zakona ukine mogućnost naplate prireza. Za Grad Korčulu se tu radi od nekakvih milijun kn. 

Zanima je kakvi su planovi i je li razmišljala o kompenzacijskim mjerama ili formiranju 

nekakve radne skupine koja bi pomogla u pronalaženju načina da se nadomjeste ta sredstva koja 

će proračun eventualno izgubiti. 

 

Gradonačelnica navodi da je to u ostvarenju nekakvih 700-800 tisuća kn. Trenutno o tome 

razgovara s financijskim odjelom, ali definitivno je potrebna radna skupina i dublja rasprava o 

tome i na koji način i kako. Smatra da je odluka vlade loša, odnosno da taj plan nije dobar. 

Smatra da je potaknut stanje u Zagrebu, a da će se reflektirati i stvorit probleme u puno jedinica 

lokalne samouprave. Definitivno će te novce morat nadomjestit, kako i što, o tome razgovaraju. 

Definitivno to smatra lošom odlukom vlade i nije dobro za Grad. Razgovara i s drugim 

načelnicima i gradonačelnicama i svi dijele isto mišljenje, pa će vidjeti tko će kakav plan imat.  

Silvano Kapor navodi da stupajući na dužnost,  tadašnji gradonačelnik Vinko Kapelina trebao 

je ispuniti imovinsku karticu koju je ispunio, ali sa 6 mjeseci zakašnjenja. U istoj stoji da je u 

trenutku stupanja na dužnost gradonačelnika bio nezaposlen, imao kredit 4, odnosno od 2 i po 

milijuna kn. Pored toga posjeduje jedno polovno vozilo, mali gumenjak, kuću u Korčuli, dakle 

jednom riječju, ništa posebno. Međutim, naravno da to nije bila istina, ali to nikoga u ovoj 

državi očigledno ne zanima. Grad Korčula nema istraživačke novinare koji bi kopali po ovako 

sumnjivim tipovima. Da je Kapelina ispunio svoju imovinsku karticu sa svim onim što 

posjeduje, što u obliku nekretnina, šuma, pašnjaka, stanova, garaža, poljoprivrednog zemljišta, 

umjetnina, trebalo bi mu 6 mjeseci da to sve popiše i stavi u imovinsku karticu. Naime, to je 

čovjek koji je radio u Rusiji, u ono vrijeme kada je radio i sa ruskom mafijom, kako se hvali, 

koji je od prvog dana stupanja na dužnost počeo s prodajom svojih nekretnina, a naravno te 

nekretnine nisu upisane u imovinskoj kartici. I on je bio dobar i pokušavalo ga se na sve načine 

zadržati na vlasti. Po njegovom mišljenju, Nadan Vidošević je za njega mala beba. Ispred sebe 

ima hrpu njegovih izvadaka, pa ako nekoga zanima, može kasnije slobodno pogledati. I ako 

nekog novinara zanima cijela priča, slobodno ga mogu kontaktirati. Pitanje za gradonačelnicu 

je, je li ona ispunila imovinsku karticu u skladu sa zakonom, da ne bi bilo slučajno isto kao i s 

Kapelinom.  

 

Gradonačelnica u svom odgovoru navodi da je ispunila uredno svoju karticu i da nije tako 

zanimljiva i javno je dostupna. Pri stupanju na dužnost, svaka izmjena se u nekom kratkom 

roku morala odmah upisati, sad je sve to skupa jednom godišnje. Redovito na to pazi i ažurira.  
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Silvano Kapor navodi da je takav odgovor i očekivao. Njegovo pitanje je bilo iz razloga da se 

malo čuje kako se radi u ovoj državi. Naime, Povjerenstvo za odlučivanje o sukobu interesa 

12.11.2015. tražilo je od tadašnjeg gradonačelnika da u roku od 15 dana dostavi pravilno 

ispunjen obrazac Izvješća o imovinskom stanju dužnosnika što isti nije napravio. Pa je ponovno 

donesena odluka povjerenstva o odlučivanju sukoba interesa, gdje je utvrđeno da je učinio 

povredu članka 10., ali se sankcije nisu napravile jer je od prestanka obnašanja dužnosti 

gradonačelnika, proteklo više od 12 mjeseci. Dakle, pojela konja trava.   

 

Stojan Marelić postavlja pitanje gradonačelnici i zanima ga u kojoj je fazi proširenje vrtića u 

Čari. 

 

Gradonačelnica  navodi da su dobili sredstva na natječaju i pripremaju nabavu koja je jako 

kompleksna. Kompleksna je iz više razloga, a to je zelena nabava, za koju je potrebno 

troškovnike uskladit na jedan poseban način. Isto tako je kompleksna jer imaju 2 ulagača, Grad 

Korčula i Županija koje ulaže u školu. U startu su trebali građevinsku dozvolu i troškovnik, 

cijepat, ali sve je pod kontrolom i sve će biti u redu. Plan je takav da kroz ovo ljeto organiziraju 

selidbu škole, odnosno vrtića u dom. Namjera je da sve ostane u Čari i da na jesen pokrenu 

radove. Sami radovi neće biti toliko komplicirani, više je komplicirana sama priprema, Zadržala 

bi cijelu pedagošku godinu kao nekakav rok, da ne govore nešto što neće bit. Najkompliciranija 

je faza pripreme, takva su pravila nabave. Zahvaljuje svima koji ulažu napore u ostvarenju.  

Ante Milat navodi da će za 15 dana biti ponovno tradicionalna proslava pola Nove godine. 

Htio bi pitati je li Grad uključen u pripremu proslave te manifestacije i što će biti. 

Gradonačelnica navodi da u dogovoru s Bonkulovićima koji su tvorci te ideje manifestacije 

koja je proslavila Korčulu, Grad je preuzeo tu organizaciju, dakle Grad, TZ i Bonkulovići 

zajedno planiraju proslavu. Biti će na jednom lijepom nivou s poznatim izvođačem. Uvažila je 

sve prijašnje kritike i trenutno rade i imaju redovite sastanke. Ta manifestacija zaslužuje da se 

nadogradi i preraste okvire. Već lani dokazano dobra stvar koju su napravili je na rotondi zabava 

za djecu koja će opet biti na jednom većem nivou. ono što je htjela postići jedan urbaniji štih i 

misli da će uspjeti u tome. Svima onima koji sa savjetima i iskustvom sudjeluju, ona zahvaljuje. 

Smatra da je bilo vrijeme da Grad preuzme taj cijeli teret, jer ne može nekoliko volontera sve 

to nosit, to je zaista veliki posao. Zahvaljuje se direktorici TZ i Centra za kulturu. Samo zajedno 

mogu nešto unaprijedit i želi da ih posluži vrijeme da dočekaju pola nove godine veselo i na 

jednom nivou.  

 

Ivan Šale  postavlja pitanje gradonačelnici, obzirom da ga dosta sugrađana zaustavlja i pita, u 

biti da li zna da se na lokaciji Zlopolja gdje je predviđeno reciklažno dvorište, da se građevinski 

otpad dosta često pali i gori.  

 

Gradonačelnica   navodi da ne zna i pita je li ima neke detalje, tko gori i kad gori. To je lokacija 

u vlasništvu KTD Hober. Njoj nije nitko ništa osobno prijavio. Što se tiče samog Zlopolja, jedna 

vijest, a to je da im je Ministarstvo napokon dozvolilo raspolaganje materijalom koji je tamo 

deponiran. Dozvolili su im uporabu materijala za gradske projekte koji imaju dozvole, 

troškovnike i ostale potrebne akte. Najvažnije je iz razloga da napokon raščiste to Zlopolje i da 

napokon tamo mogu napraviti pravo reciklažno dvorište. Pritisci izvođača odnosno investitora 
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su veliki, zaista nemaju gdje, onda se stvaraju ilegalni deponiji ili se svatko snalazi u nekoj sivoj 

zoni, odlažući na privatne parcele. Po pitanju loženja na Zlopolju, ne zna o čemu se radi, može 

joj detalje reći sad ako ima neke konkretne detalje.  

 

Ivan Šale  navodi da obzirom  da i sam dosta puta tamo prolazi i sam je bio svjedok tome. To 

je bilo tijekom zime. Zna da u Gradu treba improvizirati da bi se riješili određeni problemi. 

Neka je to i pod zaštitom DVD-a i da se izbjegnu opasnosti. Drago mu je da je Ministarstvo 

dozvolilo korištenje građevinskog materijala. ne mora se bojat da će je netko od njih prijavit za 

ono što se gore događa ili ispred stare škole, oni to ne rade, ne prijavljuju i dovode inspekcije. 

  

Marko Skokandić  s obzirom da se načelo pitanje požarne sezone, bilo bi mu drago da ne mora 

ponovit pitanje iz trećeg mjeseca, ali mora. malo su izrezali padnuta stabla i sve je ostalo unutra. 

Ostao je odvaljen panj na ulazu od kojeg je ostala rupa, ako upadne malo dijete... to tako stoji, 

pogotovo suho granje. Nikako mu nije jasno da se to nije moglo izvući i uklonit. Slična je 

situacija uz nogostup od groblja do Jukića. To je dovoljan komad stakla da malo fokusira sunce. 

Imaju iverač, a zna da se ne mogu oslonit na famoznu ustanovu, ali ako je moguće iz 

proračunskih rezervi angažirati privatnu firmu i koliko toliko sanirat. Imaju dvije šume, jednu 

potencijalnu atomsku bombu i ako plane neće je nitko ugasit. 

 

Gradonačelnica navodi da se definitivno mora složiti s vijećnikom i u pravu je u svakoj riječi. 

 

Kristo Cebalo ponavlja pitanje drugi ili treći put, a vezano za promet u gradu. Stvarno 

minimalno koristi auto u staroj jezgri, ali danas s obzirom na vremenske prilike je morao i 

prošao dolje kraj autobusnog kolodvora i sad su tri perona zakrčena automobilima. Na Plokati 

je također stanje bilo ne baš za se pohvalit. Pa samo pitanje da li ima nešto od onog parkirnog 

sustava, gdje se stalo i kad će napokon riješit taj problem prometa.  

 

Gradonačelnica odgovora da pitanje prometa neće riješiti još dugo do kraja, ali su dovršili 

javnu nabavu za onaj sustav modernizacije prometa. Što se tiče kamera vezano za autobusni 

kolodvor i Plokatu, neki dan su dobili obavijest da je prihvaćen projekt za pametna rješenja. Jer 

ne može čovjek dolje biti 24 h dnevno i dolje zaustavljati. Tako da taj pametni sustav 

upozoravanja, ne daj Bože kažnjavanja, uskoro kreće. ne mogu sve financirati iz proračunskih 

sredstava, natječaji su nešto na što se oslanjaju. datum je koji jest i pojačat će ljudsku kontrolu. 

 

Andrija Fabris  navodi pošto su zadnju sjednicu imali 18.04. i kasnije prihvaćanje zapisnika s 

te sjednice, bilo je njegovo pitanje, na koje je gradonačelnica odgovorila da joj je žao što nije 

prije odgovorila i rekla je da će u najkraćem mogućem roku odgovoriti na njegov upit pismeno. 

S obzirom da još nije dobio odgovor, ako je moguće da u što kraćem roku dobije odgovor. 

Pitanje je bilo od Kluba vijećnika, pa ako je moguće da dobiju odgovor da nastave radit, a ne 

da se moraju snalazit po stranicama.  

 

Gradonačelnica navodi da će dobiti odgovor u najkraćem roku i da su ga počeli čak i pisati, 

ali dosta je pitanja. žao joj je, i nije joj se problem ispričati ako je pogriješila. 
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Vinka Lozica  njeno pitanje je više komentar i možda pitanje za ubuduće. Svi su vidjeli 

uređenje Gradskog parka i ona je osobno jako sretna. otvorila su se različita pitanja, od kućnih 

ljubimaca, navodnjavanja, vrste biljaka. Nju zanima jedna stvar, na dječjem igralištu, došlo je 

do zamjene opreme. Žao joj je što je to te zamjene došlo zbog neodržavanja. Ubuduće treba 

poraditi na tome, da ne moraju stalno kupovati novu opremu. Drug stvar je, ova zamjena možda 

nije loša za malu djecu, ali što je sa školarcima. Puno ih se žalilo i tužilo da im nema više kućice. 

S obzirom na novu travu i puno cvijeća, boji se da će ih tjerat i sa zelenih površina i da neće 

imati prostora za igru. Mogu li razmisliti i da osmisle prostor i za tu skupinu djece. nekako joj 

se čini da su možda njih izbacili iz parka.  

 

Gradonačelnica  ističe da se tu mora složit s vijećnicom. Što se tiče zamjene, oprema koja je 

bila u parku je stvarno brzo propala. Nije bila toliko loše održavan, koliko se stalno krpala, 

postala je opasna i morala se zamijeniti. Nije sudjelovala u izboru novog igrala. Športski objekti 

su stvarno djelovali u najboljoj namjeri i to naručili i pohvaljuje ih. Također se slaže da je 

možda trebala biti primjerenija za odraslu djecu. Ovo malo igralo mogu negdje i premjestiti i 

razmislit o o drugačijem, tu se slaže. Cijeli onaj prostor je živ i razigran i treba biti uključiv. 

Kad god nešto napraviš, dogodi se da si nekoga izostavio. Razmislit će i mogu napravit 

zamjenu, ovo neće propast. Dosta parkova koje su pregledavali, ustanovili su da ne 

udovoljavaju uvjetima. Sigurnost je prvo što treba zadovoljit, ali treba napredovati stalno. 

 

Vinka Lozica  navodi da joj je sve jasno, ali bi voljela ubuduće, obzirom da se ŠOK financira 

iz proračuna Grada, ima jako puno dobrih proizvođača tih igračaka, da se ne drže uvijek istih 

igračaka. Zna da je Danska na glasu kao fantastičan proizvođač dječje opreme, i može se stavit 

jako puno igračaka na malo prostora. pustimo da se u budućnosti ide sporim koracima, ali 

naprijed.  

 

Stojan Marelić upućuje pitanje gradonačelnici, jer zbog kritika koje je čuo da se ista pitanja 

ponavljaju, on bi volio reći par riječi. Navodi da u Korčuli radi preko 20 godina, promet je 

možda malo bolji nego što je bio prije. Park šuma Hober je veliki problem, ali imaju tih 

tempiranih bombi od Pupnatske luke do Kneža, a odgovore na pitanja netko čeka je on čekao 4 

godine. Pohvala što se tiče čistača u Čari, ali koliko će to biti trajno. Gradonačelnica je napravila 

ono što nije nitko, a to je da je Zavalatica dočekala sezonu bez radnih akcija, a u Čari za Sv. 

Petra ili Antu neće trebati čistiti ili zvati Hober. Mještani su oduševljeni kao i sami djelatnik 

koji radi vrhunski. Je li to dugoročnije ili je kratko? 

 

Gradonačelnica navodi da je to trajno rješenje i to je standard koji je nužan i osnovan i pokrili 

su ga ugovorom s Hoberom. Također imaju čistača u Žrnovu, pod Sv. Anton koji pokriva dio 

kotara Stari grad. Imaju sada i osobu za čišćenje plaža u gradu. Namjera je da čitači u naseljima 

čiste i plaže u naseljima jer je ključ u održavanju. Nije lako naći ljude za ovaj posao. Nisu našli 

čistača za Račišće, Kneže i Pupnat. Dogovorili su dane u tjednu kad će djelatnici koji žive tamo 

ostajat i odradit. Po njoj svako naselje treba imati čistača. To je bio njen stav od početka i drago 

joj je da su na to ljudi dobro reagirali. Još neka počnu bolje plaćat režije, bit će još i bolje.  
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Marko Skokandić navodi da će pokušati prihvatiti pitanje vijećnika Marelića kao repliku ili 

komentar na njegovo pitanje, kad je u pitanju osiguranje šuma za protupožarnu se zonu i ne zna 

zašto je vijećnik to komentirao. Postavlja pitanje koje je već postavio 2 ili tri puta a koji su 

vezani za izmjene Prostornog plana. Sigurno Ferijalni ne bi išao u sklapanje ugovora da tamo 

nije predviđeno građevinsko područje. Zanima ga u kojoj su fazi. Tad kad je postavio pitanje 

bilo je rečeno da će se završit procedura izmjena i dopuna Prostornog plana do početka sezone. 

Ništa se ne događa i tada je gradonačelnica rekla da je to normalno i da na nijedan prijedlog ili 

primjedbu neće dobiti odgovor nitko od njih, nego da će se tek konačno vidjeti u konačnoj 

verziji na Gradskom vijeću. Na Gradsko vijeće dolazi kad prođu sve suglasnosti. U kojoj su 

fazi i kad mogu očekivati da te izmjene dođu na Gradsko vijeće. 

 

Gradonačelnica navodi da je i sami u svom mandatu pokrenuli izmjene pa bi zna što to znači 

i ne zna zbog čega toliko čuđenje. Isto tako je činjenica što vrijeme teče više se problema javlja. 

Pri samom su kraju i na koraku su da pošalju prema višim tijelima. Svašta se tu zakompliciralo. 

U interesu je Grada da tom što pametnije riješe; pitanje sa hotelskim itd. Bitno je da se sve to 

dobro okonča a ne u kojem roku će se okončat. I ona bi voljela da se to sve već donijelo i 

završilo. Kompleksno je i puno je zahtjeva, puno je interesa. Imali su i pročelničku izmjenu u 

tijeku Plana. Po njoj je najvažnije da se donese dobar i kvalitetan plan. Hoće li to biti mjesec ili 

dva, prije ili poslije, misli da je to manje važno. Svatko bi volio da je to već gotovo pa tako i 

ona. 

 

Silvano Kapor navodi da ima informaciju da je na području bivšeg Inkobroda ušao gospodin 

Šegon u nekakav vlasnički udio, pa ga zanima sto će biti s tim prostorom i što se planira. 

 

Gradonačelnica navodi da na temelju potraživanja od Danka Končara došlo je do izmjene. 

Koliko ona zna radi se o Fondu M kapital koji su ušli u Inkobrod. Končar odnosno Šegon su 

nekakvi partneri. Gradu se konkretno obratio Šegon. Grad je doznao da su pokrenuli lokacijsku 

dozvolu za luku nautičkog turizma bez da su se Gradu obratili, a to u županiji ne može proći. 

Ono što je naglasila na tom sastanku koji je bio jedne čudne atmosfere, u smislu: evo došli smo 

vam platit naše dugove. Nije bila zadovoljna s pristupom i trenutkom i načinom na koji se gleda 

Grad u svemu tome. Grad ima alate Prostornog plana. Ono što oni moraju u suradnji sa 

Županijom je postići da se ništa tamo ne dogodi i šire, bez da su oni s time suglasni i zadovoljni. 

Obratila se Županiji sa mišlju i idejom i sa stavom koji je opće poznat, da je za cijelo područje 

Ježevice nužna strategija koju treba napraviti i da se u nijednom slučaju ne smije dogoditi da se 

tamo točkasto događaju stvari, a da se nije strateški dogovorilo kako će cijelo područje 

funkcionirat. Netko ima predrasude kad čuje ime i prezime investitora. Ona nema te predrasude, 

ona gleda interes Grada Korčule. Stvar je u tome da je to vjerojatno najpotentnija točka na 

Jadranu i da ne smije dopustit da se tamo stvari odvijaju bez Grada. Do sada su svi 

gradonačelnici to shvaćali, ali sad se dogodila jedna promjena. Oni su za sada nastavili kako i 

moraju s onim poslom kojeg su preuzeli, tako se ništa pretežno nije promijenilo. Koliko zna još 

nisu donijeli stečajni plan, namirili su vjerovnike u smislu radnika. S Gradom nisu sve riješili. 

Grad ima i sudski proces. Uglavnom nastoje biti u toku i bit bitni koliko mogu i koliko ih se 

bude uvažavalo. Smatra da je ključna potpora Županije. 
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Ivan Šale navodi da su 10.10. na 11. sjednici spominjali ležeće policajce. Rečeno je da se ide 

na kamere jer Ministarstvo više ne financira umjetne izbočine, već bi ležeće policajce Grad 

trebao financirati. Zanima ga što je s tim i je li se nešto promijenilo i kad mogu nešto očekivati? 

 

Gradonačelnica navodi da su i to ubacivali u ta pametna rješenja, a što je točno odbijeno, a što 

ne, još nisu dobili, tako da ne zna u smislu financiranja. Užasno je skupo. Ima nekoliko opcija. 

Što se tiče ležećih policajaca, uvijek ima ljudi, jedan ih želi, drugi ne. Promet je postao stvarno 

ključni problem, ne samo u centru grada, nego i u Račišću, Žrnovu. Jako je puno automobila. 

Ceste nisu adekvatne širine, nemaju dovoljno nogostupa. Treba što više ulagati u infrastrukturu 

da se sklone pješaci sa cesta. To su skupa rješenja i jedino natječajima i nikako drugačije. Što 

se tiče elaborata za umjetne izbočine, Grad ga ima. Grad ima odobrene lokacije po kojima mogu 

radit i sad je na mjesnim odborima da oni koji žele ih ugrade tamo gdje su predviđeni.  

 

Ivan Šale pita je li to znači da će mjesni odbori od vlastitih sredstava to ugrađivat ili smatra da 

bi Grad mogao pomoći. 

 

Gradonačelnica navodi da ne vjeruje da će mjesni odbori to od svojih sredstava izdvajati nego 

u smislu da je to elaborat po kojem mogu početi raditi zajedno, tempom koji mogu radit i koliko 

budu inzistirali i koliko je procjena da je to nužno, mogu ih postavit. 

 

Vinka Lozica navodi a je pohvalno da su u Planu upravljanja pomorskim dobrom zamijenili 

nasipavanje dohranom, jer nasipavat plažu ne smiju, a dohranu u principu mogu. Zanima je 

kada će promijeniti tu paradigmu nasipavanja mora. Svi se zgražaju kad čuju da nema periski, 

da nema života. Iskorištava se more do krajnjih granica. Može li se znati koliko se ove godine 

odlučilo kupit kubika žala za dohranu plaža i hoće li u skorijoj budućnosti s tim prestati.  

 

Gradonačelnica navodi da broj kubika ne točno. Što se tiče plaža evo npr. plaža Kneže, 

zatražila je analizu dna u smislu da pokuša s Općinom Lumbarda izvest prepumpavanje pijeska, 

na način na koji oni to rade na Bilin žal i Pržini i da izbjegnu materijal koji nije prirodan. Ono 

što je analiza pokazala je da nisu uništili tamo dno. Dakle, materijal s kojim su dohranjivali 

plaže nije napravio nikakvo zlo, što je jako dobro. Te dohrane smatra nisu uvijek samo dohrane, 

to je taj balans između potreba turizma i ekologije. Slaže s vijećnicom da treba vidjeti bolji 

način, pa ponekad i skuplji. Misli da su postupili po staroj navici, i nisu bili pretjerano inovativni 

ove godine, osim s iznimkom plaže koju je navela. Treba zauzeti stav i provodit politiku.  

Ivana Filippi se nadovezala na pitanje vijećnika Šale i Cebala, po pitanju prometa. Sad su 

strašno velike gužve i misli da je najkritičnije potez od zebre ispod škole do crkve Sv. Nikole. 

Zanima je može li se tu pojačati horizontalna signalizacija po cesti i da to bude dio ograničene 

kontrole kretanja, npr. ograničenje brzine od 20 km/h. Plokata i sav taj potez di su barkarijoli, 

kafići i restorani, stalno je gužva na cesti, a navečer se vozi katastrofa. Smatra da bi horizontalna 

signalizacija pomogla da se smiri i promet, jer ljudi reagiraju drugačije iz vozila kad vide na 

cesti te velike oznake u crveno iscrtane. Ne zna koja je to cesta i je li se smije ili ne. 

 

Gradonačelnica navodi da je ta cesta o kojoj vijećnica govori, s iznimkom Sv. Nikole, je 

županijska cesta. Ova rješenja pametnih parkiranja bi trebala stvarno smanjiti dotok automobila 
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u grad. Uskoro kreće kružni taxi groblje – kolodvor. Pogotovo nakon postavljanja semafora 

koji će vam reći ima li ili nema parkirnih mjesta u gradu. Uzalud je sva signalizacija, ako se 

auto spustilo u grad. Najgore je to što auta ulaze, ne nađu parking i izlaze. Što se tiče zatvaranja 

prometa na Plokati što je godinama bio običaj, to je po njenom mišljenju bilo dobro, ali nije 

dozvoljeno tek tako. Grad je pripremio elaborat i dobio sve potrebne suglasnosti da navečer u 

19 h u periodu kojeg odaberu ovo ljeto, mogu zaustaviti promet kod Planjaka i dalje. Odagnati 

ljude od spuštanja s automobilima i omogućit im alternativna rješenja. Uvijek će nedostajati 

parkinga na groblju koje je jako veliko. Imaju u planu još neka proširenja za koja čekaju izmjenu 

Prostornog plana. Strategija treba ići u tom smjeru da auta jednostavno ne ulaze ako nije 

potrebno, ali naravno ponudit alternativu.  

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednica Vijeća utvrđuje da je gradonačelnica podnijela prijedlog za dopunu dnevnog reda 

(materijal je dostavljen vijećnicima e-mailom 14.06.2023.) s točkom – Konačni prijedlog 

odluke o preuzimanju obveze osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta otpada 

„Kokojevica“ u Lumbardi, kao točku 11. 

Vinka Lozica, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Odbora 

zaključak Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim 

točkama dnevnog reda, uključujući dopunu (pod uvjetom da se isto i prihvati), može raspravljati 

i odlučivati. 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedlog gradonačelnice za dopunu dnevnog reda 

kako je predloženo. 

Prijedlog za dopunu dnevnog reda kao točka 11. Konačni prijedlog odluke o preuzimanju 

obveze osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta otpada „Kokojevica“ u Lumbardi, 

usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

Nakon glasovanja o dopuni dnevnog reda, predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje 

predloženi dnevni red s navedenim izmjenama, na glasovanje, koji je glasio: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule  

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2022. godinu 

3. Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

na području Grada Korčule za 2022. godinu 

4. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 

2022. godini 

5. Konačni prijedlog Odluke  o uređenju međusobnih imovinsko-pravnih odnosa između 

Grada Korčule i Grada Slavonskog Broda 

6. Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi 

7. Konačni prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić 

Korčula 

8. Konačni prijedlog zaključka o kupnji nekretnine označene kao dio čest.zem. 507/1 k.o. 

Korčula  



9 

 

9. Konačni prijedlog zaključka o dodjeli nagrade za životno djelo Grada Korčule dr. 

Davoru Peniću 

10. Konačni prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule 

Glazbenoj udruzi „Crnomiri-Čara“ 

       11. Konačni prijedlog odluke o preuzimanju obveze osiguranja financiranja zatvaranja    

            odlagališta otpada „Kokojevica“ u Lumbardi. 

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. (11 „za“ ). 

 

1. TOČKA – Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeća usvojen je većinom glasova (10 „za“ i 1 suzdržan). 

 

2. TOČKA – Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2022.  

                       Godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada 

Korčule za 2022. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje 

Uvodno obrazloženje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2022. 

godinu, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ivan Šale, Tonči Žuvela u ime kluba SDP/HSU, Andrija 

Fabris, Marko Skokandić, Marija Šegedin, pročelnica Bernarda Tomić i gradonačelnica. 

Repliku je imao vijećnik Marko Skokandić na izlaganje pročelnice Bernarde Tomić. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Godišnji izvještaj o izvršenju 

Proračuna Grada Korčule za 2022. godinu,, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2022. godinu,, kako je predložen 

u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“ i 4 suzdržana). 

 

 3. TOČKA – Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja  

                                   komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2022.  

                                   godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2022. godinu, te da se 

Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Korčule za 2022. godinu, podnio je pročelnik Vedran Božanić, 

u ime gradonačelnice, kao predlagača. 
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Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2022. godinu, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Korčule za 2022. godinu, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen 

je većinom glasova (7 „za“ i 4 suzdržana). 

 

4. TOČKA – Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture  

                       na području Grada Korčule u 2022. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture na području Grada Korčule u 2022. godini, te da se Gradskom vijeću predloži 

njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Grada Korčule u 2022. godini, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Kristo Cebalo, pročelnik Vedran Božanić i gradonačelnica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Izvješće o izvršenju Programa 

građenja komunalne infrastrukture na području Grada Korčule u 2022. godini, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Korčule u 2022. godini, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova 

(7 „za“ i 4 suzdržana). 

 

5. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke  o uređenju međusobnih imovinsko-     

                       pravnih odnosa između Grada Korčule i Grada Slavonskog Broda 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o uređenju međusobnih imovinsko-pravnih 

odnosa između Grada Korčule i Grada Slavonskog Broda, podnijela je pročelnica Željka 

Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ivan Šale, Kristo Cebalo, Andrija Fabris, Tonči Žuvela, 

Marko Skokandić, Ante Milat, gradonačelnica i pročelnica Željka Marunović.  

Repliku je imao vijećnik Kristo Cebalo na izlaganje pročelnice Željke Marunović i vijećnik 

Andrija Fabris na izlaganje gradonačelnice. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o 

uređenju međusobnih imovinsko-pravnih odnosa između Grada Korčule i Grada Slavonskog 

Broda, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o uređenju međusobnih imovinsko-pravnih odnosa između Grada 

Korčule i Grada Slavonskog Broda, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je 

većinom glasova (7 „za“ i 4 „protiv“). 
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6. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture  

                       javnog dobra u općoj uporabi 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture 

javnog dobra u općoj uporabi, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, 

kao predlagača. 

 

Od 20:43 sjednicu su napustili vijećnici Andrija Fabris, Marko Skokandić, Ivan Šale i Kristo 

Cebalo, čime je kvorum činilo 7 vijećnika. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne 

infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“ ). 

  

7. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu   

                      djece u Dječji vrtić Korčula 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu 

djece u Dječji vrtić Korčula, podnijela je pročelnica Ana Štimac, u ime gradonačelnice, kao 

predlagača. 

 

Na prijedlog predsjednice Vijeća, održana je stanka, od 20:45 do 20:50. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri 

upisu djece u Dječji vrtić Korčula, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić 

Korčula, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“ ). 

  

8. TOČKA – Konačni prijedlog zaključka o kupnji nekretnine označene kao dio  

                       čest.zem. 507/1 k.o. Korčula  

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog zaključka o kupnji nekretnine 

označene kao dio čest. zem. 507/1 k.o. Korčula, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga zaključka o kupnji nekretnine označene kao dio 

čest. zem. 507/1 k.o. Korčula, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, 

kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovala gradonačelnica. 
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Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog zaključka o kupnji 

nekretnine označene kao dio čest. zem. 507/1 k.o. Korčula, u tekstu kako je predloženo u 

radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog zaključka o kupnji nekretnine označene kao dio čest. zem. 507/1 k.o. 

Korčula, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“ ). 

 

9. TOČKA – Konačni prijedlog zaključka o dodjeli nagrade za životno djelo Grada  

                      Korčule dr. Davoru Peniću 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odbora za javna priznanja za dodjelu nagrade Grada Korčule 

za životno djelo gosp. Davoru Peniću, podnijela je predsjednica Odbora Ivana Filippi, ispred 

Odbora kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog zaključka o dodjeli nagrade Grada Korčule za životno 

djelo gosp. Davoru Peniću, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog zaključka o dodjeli nagrade Grada Korčule za životno djelo gosp. Davoru Peniću, 

kako je predloženu radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“ ). 

 

10. TOČKA – Konačni prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade   

                         Grada Korčule Glazbenoj udruzi „Crnomiri-Čara“ 

 

Uvodno obrazloženje prijedloga Odbora za javna priznanja za dodjelu kolektivne godišnje 

nagrade Grada Korčule Glazbenoj udruzi „Crnomiri Čara“, podnijela je predsjednica Odbora 

Ivana Filippi, ispred Odbora kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada 

Korčule Glazbenoj udruzi „Crnomiri Čara“, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule Glazbenoj udruzi 

„Crnomiri Čara“, kako je predloženu radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“ ). 

 

 

11. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o preuzimanju obveze osiguranja  

                        financiranja zatvaranja odlagališta otpada „Kokojevica“ u   

                        Lumbardi 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o preuzimanju obveze 

osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta otpada „Kokojevica“ u Lumbardi, te da se 

Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedlog odluke o preuzimanju obveze osiguranja financiranja 

zatvaranja odlagališta otpada „Kokojevica“ u Lumbardi, podnijela je pročelnica Željka 

Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 
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Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o preuzimanju obveze osiguranja 

financiranja zatvaranja odlagališta otpada „Kokojevica“ u Lumbardi, uz ispravke u članku 3.; 

umjesto iznosa od „123.625,36“ treba pisati „123.625,37“ i umjesto  iznosa od „52.981,00“ 

treba pisati „52.982,30“,  u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o preuzimanju obveze osiguranja financiranja zatvaranja 

odlagališta otpada „Kokojevica“ u Lumbardi, kako je predloženo u radnom materijalu, 

usvojen je jednoglasno (7 „za“ ). 

 

Završeno u 21:03 sati. 

 

KLASA: 024-02/23-01/00003 

URBROJ: 2117-9-01/01-23-00002 

                                                                                                                                                             

                                                                                                                               

                                                                                                                      PREDSJEDNICA 

                                                                                                                  GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                        Marija Šegedin                     

 

 

 

 

 

 

 

 


